
Notulen Medezeggenschapsraad

Datum Dinsdag 10 oktober 2023
Tijd 18.00-20:00 uur
Voorzitter Matthijs Schukking
Notulist Nanda Slokker

Oudergeleding Leerlinggeleding Personeelsgeleding Schoolleiding
☒ Ype van der Brug ☒ Sude Bildirici ☒ Lynn Beening ☒ Marcel van Dijk
☒ Dianne Franke ☐ Jill Kapteijn ☒ Fergil Hesterman ☐ Annerieke Kroeze
☒ Marlien de Widt ☒ Siem Veenhof ☒ Bas van der Meij

☒ Jeremy Lemmens
☒ Matthijs Schukking

☒ Aanwezig☐ Afwezig mk☐ afwezig zk ☒ Nanda Slokker

1. Opening
De vergadering is geopend om 18:05 uur.
Een hartelijk welkom aan onze nieuwe leden.

2. Mededelingen
Het schooljaar is van start gegaan met een inschrijving van 1430 leerlingen, wat relatief veel is
voor dit gebouw. De start verliep positief, zonder structurele vacatures, maar er waren wel enige
moeilijkheden met vervangingsvacatures.

- Dit jaar zijn wij gestart met een nieuw telefoonbeleid voor de leerlingen: thuis of in de kluis. Over
het algemeen zijn we redelijk tevreden, met name in de lessen. Beleid rondom het gebruik van
Chromebooks is de volgende stap.

- Dit jaar zijn we begonnen met het 40-minutenrooster. De vraag is hoe we hier mee verder gaan.
De leerlinggeleding is tevreden omdat korte lessen leiden tot minder concentratieverlies en meer
tijd voor huiswerk in de middag. De eerste geluiden van docenten zijn minder gehaaste lessen dan
verwacht en een efficiëntere opstart zonder telefoons. Een nadeel is echter dat er voor toetsen in
de onderbouw minder tijd is. Aan de positieve kant merken ouders op dat er nu een middag tijd is
om rustiger op te starten, huiswerk te doen en te sporten. De uitkomst van deze pilot kan
verschillende kanten opgaan, en daarom is het dit jaar de tijd om hierover met elkaar te
discussiëren. De ervaringen van alle betrokkenen worden gemeten, hoewel het belangrijk is op te
merken dat sommige aspecten wellicht moeilijk te meten zijn en er eigenlijk een langere periode
nodig kan zijn om een vollediger beeld te krijgen.

- De afgelopen week heeft zich een vervelend incident voorgedaan waarbij vier leerlingen betrokken
waren.

- De afgelopen tijd is het VSC bezig geweest met het verkennen van mogelijkheden voor
nieuwbouw, waarbij er recentelijk een kavel toegewezen is. Augustus 2027 lijkt er al een gebouw te
staan. Er wordt een dislocatie overwogen voor 600 leerlingen, met het idee van een junior college
voor klassen 1 en 2. De VSC staat bovenaan op de lijst en we streven ernaar de school scherper
te profileren.
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3. Rondvraag
Er is een groep docenten bezig geweest met het geven van feedback aan leerlingen. De docent is kwestie
is afgestudeerd en er is een aanbeveling gedaan om door te gaan in de teams. Wat is de status hiervan?
De rector zal informeren.

Waarom zijn de prijzen van studiereizen zo hoog?
De kosten zijn simpelweg hoog. Zowel de bus als de overnachtingen zijn prijzig. Bovendien maakt de
school er nooit winst op. Het boeken gebeurt in grote groepen, waardoor goedkope aanbiedingen lastig te
verkrijgen zijn. Het zou wellicht handig zijn om ouders eerder te informeren over de aanstaande
studiereizen. Op dit moment wordt er nog steeds niet veel bijgedragen. Dit jaar wordt nader bekeken wat er
al is betaald en of bepaalde studiereizen wel of niet kunnen doorgaan.

Er zijn leerlingenraden opgericht. Hoe gaat dit nu in zijn werking?
De zaken die worden besproken in de leerlingenraden, worden doorgespeeld naar de schoolleiding. Het
ontbreekt alleen aan terugkoppeling naar de leerlingenraden. Dit jaar worden er afdelingsraden opgezet,
maar het is niet duidelijk of de vertegenwoordigers van de leerlingenraden automatisch deel uitmaken van
de afdelingsraad.

Conform de voorschriften in het huishoudelijk reglement dient er een vicevoorzitter te worden aangesteld
voor de medezeggenschapsraad. Jeremy heeft aangegeven interesse te hebben in het vervullen van deze
functie.

Stemming Jeremy aanstellen als vicevoorzitter van de MR

Voor 10

Tegen 1

Onthouding 0

4. Notulen 6 juli 2023
Naar aanleiding van:
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het ‘fraude’ document? Is er vooruitgang geboekt in het
beleid met betrekking tot fraude in de onderbouw?
Momenteel wordt er het een en ander vastgelegd op papier.

Zijn de leerlingen al begonnen met het kiezen van scholing? Deze keuzes worden momenteel beoordeeld
en er wordt specifiek gekeken naar de resultaten tegen eind november.

Op pagina 4 van de begroting staat vermeld dat er vorig schooljaar 302.000 is uitgegeven aan werkweken.
Voor dit jaar was een begroting van 250.000 opgesteld. Na verder onderzoek is gebleken dat er onjuiste
boekingen waren gemaakt. Deze fout is inmiddels gecorrigeerd.

5. Voorstel vergaderdata
Na overleg zijn de definitieve vergaderdata voor het schooljaar 2023-2024 vastgesteld:
Dinsdag 10 oktober 18:00-20:00 (17:30u start met eten)
Donderdag 14 december 18:00-20:00 (17:30u start met eten)
Maandag 26 februari 18:00-20:00 (17:30u start met eten) (Voorheen ma 12 februari)
Maandag 13 mei 18:00-20:00 (17:30u start met eten) (Voorheen wo 10 april)
Donderdag 20 juni 18:00-20:00 (17:30u start met eten)
Maandag 15 juli 17:00-21:00
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6. PTA en examenreglement 2023-2024

Vragen en opmerkingen:
- De duur van de tussentoetsen staat bij diverse vakken nog op 45 minuten in plaats van 40 minuten.
- Leerling merkt op dat bij V6 Frans een toets uit V5 staat en bij V6 Nederlands geen definitieve datum

voor de leeslijst.
- 9 Gang van zaken bij toetsen en/of in toetsweek: Inhalen toetsen toetsweek: Gemiste toetsen in de

toetsweek worden ingehaald tijdens het inhaalmoment. Het niet inhalen van een tussentoets wordt
gezien als een onregelmatigheid, zie artikel 6 en 9a.2 Examenreglement Gooise Scholenfederatie
2023-2024. Moet het woord ‘tussentoets’ niet ‘toetsweek toets’ zijn?

- 11 Afmelden bij toetsmomenten. Wordt de docent op de hoogte gesteld bij een PTA tussentoets of de
leerling op de juiste wijze is afgemeld bij de afdelingsleider?

- 13 Gebruik AI (Chat GPT): Het ongeoorloofd gebruikmaken van een chatbot, of een andere vorm van
AI, wordt gezien als onregelmatigheid (zie examenreglement). Lopen we hiermee niet het risico om de
leerlingen tekort te doen? Leerlingen kunnen namelijk wel op een nuttige manier gebruikmaken van
Chat GPT. Hoewel dit niet expliciet in alle opdrachten vermeld staat, kunnen we dit wel toe staan als
een ondersteunend hulpmiddel? De examensecretaris moet worden geraadpleegd.

- 16 Regels toetsweek: Leerlingen mogen het eerste (les)uur en het laatste kwartier niet weg, dus bij
toetsen die één uur duren mag niemand het lokaal, de gymzaal, voortijdig verlaten. Moet het woord
‘(les)uur’ worden vervangen door ‘uur’?

Vragen en opmerkingen zullen met de examensecretaris worden besproken.

Stemming PTA en examenreglement 2023-2024
(ovb vragen/opmerkingen)

Voor 11

Tegen 0

Onthouding 0

7. Schoolgids 2023-2024
Het PR-bureau ging failliet, wat resulteerde in een vertraging van de schoolgids dit jaar. Gelukkig is het
bureau inmiddels overgenomen en kan het de werkzaamheden hervatten.

Opmerkingen:
p2 mijn.vechtstedecollege.nl veranderen in nieuwe link
p9 visitatie tto is iedere 5 jaar i.p.v. 3
p10 kenmerken met een hoofdletter en engelstalig met een hoofdletter
p10 beta streepje staat verkeerd
p16 mentor uitlijning rechterpagina
p27 de link naar de website: 7.45 maar 7.50 melden
p30 verwijzing naar de examenreis mag er uit
p31 Lo: beschikken over twee gymzalen en fitnessruimte, vanaf de herfstvakantie maken wij hier gebruik
van
p37 tabellenboeken cd en dvd, eruit
p38 niet meer geïncasseerd via Iddink (wis collect)
p38 vier onderdelen ouderbijdrage, staan er 3
p39 internationale examens scheikunde toevoegen: cambridge chemistry
p38 schoolfotograaf = jaarlijk spelling
p42 ouders gescheiden: waar het kind het grootste deel van de tijd woont, klopt niet
p49 stagiairs, lijkt onze stagiairs, maar het gaat om de lln die stage lopen → titel aanpassen
p49 veiligheid → link naar pestprotocol?
p55 0,002 = 0,2 en 0,3
p57 Toeben is Toebes en de komma eruit / ook divers gebruik mw en mevr, met en zonder punt
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Stemming Schoolgids 2023-2024 incl. ouderbijdrage
(ovb opmerkingen)

Voor 11

Tegen 0

Onthouding 0

8. Overgangsnormen 2023-2024

Dit zijn de veranderingen:
- De manier van afronden is veranderd. Het is nu een eenduidige wijze van afronden:

5,49=5, 5,50=6
- Voor de overgang m3-m4 is een aanpassing in de bevordering op profielvakken en

niet-profielvakken: Als een leerling op basis van zijn profielvakken bevorderbaar is (maximaal 2
tekortpunten) en op zijn totale lijst maximaal 6 tekortpunten heeft, valt de leerling ook in het
bespreekgebied.

- Verandering bij niveau vervroegd profileren: Het besluit tot bevordering gecombineerd met
niveauwijziging wordt genomen door de eindrapportvergadering. Als een leerling bij vervoegd
profileren van niveau wijzigt dan telt alleen P3 mee en is de leerling altijd een bespreekgeval.

- Een onvoldoende voor Engels in de opleiding TTO: Een leerling krijgt een advies van de
vergadering over voortzetting van het TTO indien het niet afgeronde cijfer voor het vak Engels
lager is dan een 5,5. Bij een overstap van TTO naar regulier vwo wordt het eindcijfer voor Engels
met één punt opgehoogd (leerjaar 1 t/m 3)

- Een leerling is niet bevorderbaar als niet alle handelingsdelen naar behoren zijn afgerond. Indien
nodig wordt er een bindend reparatietraject (voor de eind rapportvergadering) vastgelegd.

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 19:32 uur.
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